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04.02  Verdalingen  
Referat fra årsmøte med 

bilde av Rudolf Holmvik og 

Johannes Rosvold. 

 

Uttalelse om NorFraKalk, 

vedtatt på årsmøtet. 

 

07.02 Verdalingen 
Uttalelsen om barnehager, vedtatt på årsmøtet. 

 

07.02 Verdalingens nettutgave.   

Stort oppslag om Venstre og barnehagene. 

 

08.02 Trønderavisa 
Uttalelsene fra årsmøtet om NorFraKalk og om 

Barnehager ble presentert. 

 

09.02 -10.02  Dialogseminar på Snåsa.   
Brita deltok som varamann til 

Samkommune-styret.  

Samhandlingsreformen var et av 

de store temaene. 

 

09.02 Verdalingen 

”Underlige uttalelser fra Venstre”, underskrevet 

av ordfører og varaordfører.  I innlegget 

beskyldte de Brita for nok en gang å fremsette 

påstander om Verdal kommune i barnehagesaken 

som hun vet er feilaktige. 

 

10.02 – 11.02  Fylkesårsmøte i Verran 
Utsendinger fra oss var Johannes Rosvold, 

Dagfinn Dahl og Jarle Benum.  

Bjørn Stian Hojem ble forhindret 

like før avreise. 

André Skjelstad takket av som leder 

etter 11 år.  Ny leder ble Karl 

Meinert Bucholdt fra Levanger.   

Brita ble valgt som nytt medlem i styret. 

 

11.02 Trønderavisa 

Samme innlegg som i Verdalingen ”Underlige 

påstander fra Venstre” 

 

 

14.02 Verdalingen 

Uttalelse fra 

fylkesårsmøtet: ”Øk 

selvforsyninga – styrk 

landbruket!” Johannes R 

var medforslagsstiller til 

uttalelsen. (Står på hjemmesiden) 

 

14.02 Verdalingen 

Brita hadde tilsvar til ordføreren under 

overskriften ”Underlige beskyldninger fra  

ordføreren i Verdal. (Innlegget ligger på 

hjemmesiden) 

 

14.02 Trønderavisa. 

Replikk på 3. sida, samme innlegget som i 

Verdalingen, tilsvar til ordføreren. 

 

Kommunestyre 27.02.12 
Johannes og Brita møtte 

Forskrifter barnehager. 

Venstre foreslo at 

Kommunaldepartementes 

retningslinjer for utregning 

av tilskudd ble fulgt, i 

stedet for det oppsettet som 

er utarbeidet i kommunen.  Forslaget fikk 

støtte fra H, FrP, SV og 1 Sp. 

 

Bygging av småhus, rusmisbrukere. 

Rådmannen foreslo at det kun skulle bygges 2 

småhus, mot hans framlegg 

om 4 småhus i 2010. SV 

foreslo fortsatt 4 boliger.  Hele 

opposisjonen og 2 fra AP 

støttet forslaget som derved 

ble vedtatt. Boligene er foreslått lokalisert i 

Skogveien og på Tinna. 

 

29.02 Trønderavisa 

Avisa refererte fra kommunestyret og nevnte 

at vårt forslag i saken om barnehage-

forskritene ble nedstemt. 

 

Hjemmesiden:  www.verdal.venstre.no 

 

http://www.verdal.venstre.no/

